



We  
protect  
what  
matters  
most™

June 16, 2022

## Canada Price Increase: Residential Roofing Products

---

Dear Customers,

Thank you for your continued business and support as we have responded to today's challenging market environment.

The ongoing escalation of raw materials and transportation costs have made it necessary for GAF Canada ULC to announce a price increase of **7-10% on all residential roofing products effective August 01, 2022**. All orders shipped on or after August 01, 2022 will be invoiced at the new level.

Please contact your local GAF Territory Manager with any questions, and we remain grateful for your business.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Jim Durkin", written in a cursive style.

Jim Durkin  
Sr. Vice President, Sales  
Residential Roofing Systems

PCD2722



We  
protect  
what  
matters  
most™

16 Juin 2022

## Augmentation de prix Canada: Produits de toiture résidentiels

Chers clients:

Merci pour votre confiance et votre soutien continu alors que nous avons répondu à l'environnement de marché difficile d'aujourd'hui.

En raison de l'augmentation des coûts des matières premières et du transport, GAF Canada ULC annonce une augmentation de prix de **7-10% sur tous les produits de toiture résidentielle, à compter du 1er Aout 2022**. Toutes les commandes expédiées à compter du 1er Aout 2022 seront facturées au nouveau niveau.

Veuillez contacter votre directeur de territoire GAF local pour toute question, et nous vous remercions encore pour votre confiance.

Jim Durkin  
Vice-Président Principal, Ventres  
Systèmes de Toiture Résidentiels

PCD2722